
Fedje kommune 

 

 

Møteprotokoll 
for 

Ungdomsrådet 
 
Møtedato: 21.01.2021 
Møtestad: Sosiale rommet/Fedje fleirbrukshall 
Møtetid: 18:00 - 19:30 
 
 

   
  

Møtedeltakarar Parti 

Amalie Henden Kleppe  

Otto-Andre Nordby H 

Ståle Opsahl  

  
 

Møtedeltakarar vara Parti 

Ingard Christoffer Kahrs  

Kristin Aase Ap 

Ragnhild Kahrs  

Sindre Waage  

 
 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti 

Frida Herøy  

Hanne Leah Waage Rognsvåg  

 
  

 

 
 
 
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Dagrun Gunnarson  
 
 
  



 

 

 
Sakliste 

 
Saknr Tittel 
001/21 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
002/21 Godkjenning av møtebok 
003/21 Tilbakemelding til Ungdommens distriktspanel 
004/21 Ymse ungdomsrådet 21.01.21 
 
  



 

 

 
001/21: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
Ungdomsrådet  21.01.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
U - sak 001/21 Vedtak: 
 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
002/21: Godkjenning av møtebok 
 
Ungdomsrådet  21.01.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
U - sak 002/21 Vedtak: 
 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samsrøystes vedteke. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
003/21: Tilbakemelding til Ungdommens distriktspanel 
 
Ungdomsrådet  21.01.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
U - sak 003/21 Vedtak: 
 
Leiar Ståle Opsahl oppsummerer debatten og melder tilbake til Ungdommens Distriktspanel på 
vegner av Fedje ungdomsråd. Ungdomsrådet meiner punkt 1,3,7,8 og 9 er dei viktigaste for at 



 

 

ungdom skal bu i distrikta. 
Samrøystes vedteke. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
004/21: Ymse ungdomsrådet 21.01.21 
 
Ungdomsrådet  21.01.2021 
 
 
Behandling: 
- Sindre spurte om Ståle hadde snakka med ordførar om overføring av kr 10 000 til 2021. Ståle tar det 
opp med ordførar i januar. 
 
- Amalie spurte om kommunen veit noko meir om ungdomsklubb. Kommunestyret vedtok i 
budsjettmøtet før jul å sette ned ei arbeidsgruppe som skal jobbe med plassering av ungdomsklubb. 
Gruppa er ikkje laga enno. 
 
- Otto-Andre oppfordra ungdomsrådet til å sette seg ned med ungdommane på Fedje, og diskutere 
kva som skal til for at dei vil verte buande her - konkrete framlegg til større og mindre ting/tiltak ein 
kan gjere for å auke trivsel/fritid på Fedje.  
 
U - sak 004/21 Vedtak: 
 
Ingen vedtak under ymse. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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